
Zelena luč za
Helidon

(fk) Na sedmem skupnem zasedanju vseh
treh zborov šišenske občinske skupščine so
delegati med drugim poslušali poročilo o ure-
sničevanju družbenega plana občine Ljublja-
na-Šiška za obdobje 1976—80 v prvem letoš-
njem polletju, seznanili so se z varnostno si-
tuacijo v občini, predsednik izvršnega sveta
Jože Dimnik je podal informacijo o proble-
matiki lokacije tovarne Helidon, sprejeta pa
sta bila tudi odloka o organizaciji občinskih
upravnih organov in o pogrebnih svečanostih
na območju šišenske občuie.

Glede izgradnje novih poslovnih prostorov
za tovarno" Helidon je občinska skupščina
sprejela naslednje sklepe:

• Izvršni odbor zbora podpisnic družbe-
nega dogovora o izgradnji samskih domov
naj za iTovembrsko sejo skupščine pripra\'i
poročilo o politiki razvoja samskih stanovanj
v občini.

• Komunalna skupnost in svet za družbe-
no planiranje pri izvršnem svetu SO Ljublja-
na-šiška pripravita pregled prostora KŠ Drav-
lje z vsemi znanimi urbanističnimi posegi. S
pregledom seznanita delovne Ijudi in občane
v novembru v KS Dravlje neposredno.

• Daje se soglasje za izgradnjo prve faze
samskih hotelov in tovarne Helidon v soseski
ŠP 5. Izvršni svet je dolžan skupaj z založbo
Obzorja, TOZD Matica zagotoviti tak potek
gradnje, da se tovarna do Skonca leta 1979
lahko preseli na novo tokacijo.

• Inšpekcijske službe in komunalni nad-
zorniki so dolžni redno nadzorovati stanje v
obratu in okoli obrata Helidon v sodelovanju
z organi KS Hinko Smrekar.

• Komunalno skupnost občine Ljubljana-
šiška se zadolži, da preveri, kako je z zago-
tovitvijo dovoznih poti občanov v sosesko

P 5. • .

BOGATEJŠI
ZA DVE NOVI CESTI

V šiški smo spet bogatejši za dve novl
cesti. V četrtek, 19. oktobra so namreč odprli
novo Vodnikovo cesto in Servisno cesto ob
železnici. Obe cesti sta bili zgrajenl v zelo
kratkem roku, kar dokazuje, da je moč z
dobro pripravljenimi načrti tudi take ceste
zelo hitro narediti.

Nova Vodnikova cesta je dolga 1.415 me-
trov, široka 7 metrov, na obeh straneh je po-
seben pločnik za pešce, ponoči je osvetljena z
lučmi javne razsvetljave, ob njej pa so tudi
štiri avtobusna postajališča. Večji pomen bo
ta cesta dobila z izgradnjo nove soseske ŠS
8/2 — Dravlje.

Servisna cesta je dolga 1.700 metrov, širo-
ka 7 metrov, pločnik je le na eni strani cesti-
šča. Pri gradnji so nasuli 8.000 kubičnih me-
trov nasipnega materiala, položili 10.000 kva-
dratnih melrov asfalta, uredili pa so tudi se-
maforizirano križišče z Djakovičevo cesto.

Cesti je gradilo SGP Slovenija ceste, obe
pa sedaj služita kot obvoznici, ko je zaprta
Celovška cesta od goslilne žibert pa do Dja-
kovičeve ceste.

TACENSKI PODVOZ
DO KONCA LETA

Dela pri gradnji podvoza pod gorenj-
sko železniško progo v Tacnu zadnje
čase kar dobro napredujejo. Sedaj ure-
jajo Tacensko cesto, medtem ko je kon-
strukcija podvoza že v celoti zgrajena
in je treba urediti le še cestišče. Po be-
sedah predsednika skupščine samo-
upravne komunalne skupnosti Tomaža
Šavnika bo novi podvoz odprt za pro-
met konec letošnjega leta.

PODODBOR DRUŠTVA
UPOKOJENCEV V KS LITOSTROJ

V šišenski občini je okrog 9.300 upokojen-
cev, od tega je dobra polovica vključena v
društvo upokojencev. Da bi v društva priteg-
nili še preostalih 48 odstotkov upokojenih ob-
čanov, se je zveza društev upokojencev odlo-
čila, da organizira v krajevnih skupnostih
pododbore, prek katerih bodo lahko upoko-
jeni občani lažje reševali svoje probleme,
vključevali pa naj bi se v razne akcije (šport,
kultura, izleti itd.).

Ena takšnih akcij je bila 25. oktobra v
Krajevrii skupnosti Litostroj, kjer je nekaj
nad 200 upokojencev ustanovilo svoj pod-
odbor, za predsednika pa so izvolili Edvarda
Kralja. Izvolili so tudi člane pododbora in de-
legate za redno letno konferenco Društva upo-
kojencev Ljubljana-Šiška.

USPELA VAJA

Na združeni mobilizacijski vaji civilne za-
ščite Krajevne skupnosti Zgornja Šiška OZD
Objekt in Agrostroj, ki je bila 28. oktobra,
so preverili pripravljenost odborov za Ijudsko
obrambo in družbeno samozaščito, štabov in
enot civikie zaščite. Vsi udeleženci so preiz-
kušnjo u&pešno opravili. (Foto: F. Rozman)


